



Ben Erwei Ji
Managing Director
Reach Glory Entertainment

Ben Erwei Ji is a producer whose latest film is **The Meg**. Other credits include the films **Gasp, Color Me Love, The Law of Attraction, Bad Sister, Lost in White** and **Strangers**; TV dramas including **Finding North** and **Soul Food** and the 104-episode TV animation series **Trouble Shooters**. Ji is Managing Director of Reach Glory Entertainment and co-founded Red Carp Cinema Group, a chain managing 800-plus theaters in 25 provinces in China. He previously worked with Ironpond, a film fund, and Warner Bros. Pictures International in Burbank; and held various positions in the theatrical, TV and internet divisions of the Walt Disney Company in China. Ji earned an MBA in entertainment management from the University of Southern California.

戢二卫
执行董事
瑞格传播

戢二卫是近期热门电影《巨齿鲨》的制片人。他还参与出品过《气喘吁吁》《爱出色》《万有引力》《坏姐姐拆婚联盟》《冰河追凶》《缉枪》等影片，《找北》（又名《梦想合伙人》）《深爱食堂》等电视剧，以及 104 集大型动画电视片《快乐梦多多》。戢二卫现担任瑞格传播执行董事，是遍布 25 个省份拥有超过 800 家影院的红鲤鱼电影院线的联合创始人。他曾就职于电影基金 Ironpond 和位于洛杉矶伯班克的华纳兄弟影业。他也曾在迪士尼中国办事处的电影、电视和互联网部门担任过各种职务。戢二卫毕业于美国南加州大学，获娱乐管理 MBA 学位。